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Det är härligt att se hur grävningsarbetet för fiberkabeln slingrar 

fram utefter vägarna till de lyckliga som omfattas av den första 

utvecklingsetappen.  

 

Men parallellt med etapp 1 pågår för fullt också ett planeringsarbete 

inför nästa etapp som vi hoppas ska ge resten av alla intresserade 

Rindöbor tillgång till framtidens kommunikationsmöjligheter.  

 

En förutsättning för komma igång med etapp 2 är att vi lyckas få 

bidrag enligt de nya bidragsreglerna. RFEF planerar att lämna en 

ansökan till Länsstyrelsen senast efter sommaren. Under september, 

enligt nuvarande planer så kommer det att beslutas vilka 

ansökningar som kommer att prioriteras.  

 

Förutsättningen för att RFEF ska komma med bland de ansökningar 

som prioriteras är att vår ansökan får en tillräckligt bra totalpoäng 

enligt fastlagda bedömningskriterier. Där är antalet tecknade 

anslutningsavtal inom etapp 2-området den absolut viktigaste 

faktorn! 

 

Om du ännu inte bestämt dig, så kontakta din områdesansvarig för 

en personlig genomgång. Vi behöver fler påskrivna anslutningsavtal 

för att öka förutsättningarna att få bidraget. 


